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ISFJORD RADIOS VENNER 
 

Referat 
styremøte 

 
Referat  

Dato: 03.12.24   

19:00 – 20:30 

Sted: Teams  
Til stede: Egil, Birgitte, Jonas, Brita, Signe Marie, Ane, 

Hilde,og Therese   
Forfall: Espen og Signe  

  
  

 
 

Mulig orientering om Isfjord Radio ved Adm Dir i Telenor, Christian Skottun - UTSATT 
 
 

Saker  Beslutning og ansvar 

 Forslag til referent; Hilde og 
Therese 
 
Godkjenning av referat fra 
styremøte 19.sept - 24.  
 
 

Da dette styremøte ble flyttet grunnet 
forfall i styret så meldte Christian 
Skottun frafall. Orientering fra Telenor 
kommer vi tilbake til.  
 
Referat fra styremøte 19. september- 
Godkjent. 
 
Agenda for styremøte og referent - 
Godkjent 

29/24 Referatsaker Orientering om foredrag i Norsk 
Polarklubb. Se vedlagte PDF.  
 
Ved Jonas og Hilde/Ane. 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
Orientering om FB-gruppa 

Birgitte informerte om status IR se 
nederst. 
 
Jonas, Ane og Hilde orienterte fra 
besøk i Norsk Polarklubb 23.okt-24.  
 
Jonas holdt et interessant foredrag, 
publikum var lydhøre og stilte mange 
gode spørsmål i etterkant, Jonas er en 
svært god formidler som har full 
kontroll på alle detaljer gjennom 90-års 
historie. Det tekniske fungerte også bra 
på Norsk Polarklubb og det var 
hyggelig å være, historisk grunn, bra 
stemning. Les mer på nettsiden vår:  
https://isfjordradiovenn.no/besok-i-
norsk-polarklubb/  
 
Fb-gruppa har passert 900 
medlemmer!! 

https://isfjordradiovenn.no/besok-i-norsk-polarklubb/
https://isfjordradiovenn.no/besok-i-norsk-polarklubb/
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30/24 Oversettelse av 
boka om Isfjord Radio til 
engelsk  

Orientering om arbeidet med 
engelsk utgaver av IRV – boken 
ved Brita 

Brita har oversatt første del av boken 
ved hjelp av chat GTP og 
oversettelsen er bra i rute; 
 

- Cecilie Feen har fått overlevert 
eget kapittel for gjennomgang. - 
godkjent 

- Jonas Åkerman har fått 
overlevert første del av boken 
for gjennomgang. - godkjent 

- Jonas leser og korrigerer 
- 2 del er straks klar til 

gjennomlesing 
- Jonas sjekker fakta opp mot 

norsk versjon og har særlig 
fokus på valg av begreper 

 
Brita har sent søknad (vedlagt) til 
Sparebank Stiftelsen om støtte til 
engelsk utgave av boken. Svarfrist er 
15 januar 2025 
50 000 i støtte fra BC den utbetalingen 
har forfall nå i desember 
 
Mer om arbeidet og fremdriftsplan for 
oversettelsen og ny bokutgivelse, se 
vedlegg 
. 
Thor Edvin Dahl skal vaske teksten og 
se at det blir riktig etter oversettelse 
med GTP. Planlagt tidlig -25- 
 
Boken er et virkelig flott åndsverk når 
en fordyper seg i materialet og bør 
leses av langt flere. 

31/24 Høstens øvrige 
arbeid i 
arbeidsutvalgene 

Ber om at statusrapporter og 
planer for videre arbeid sendes 
leder for deling i forkant av møtet  
 

§ Medlemsarbeid. 
Ved: Egil, Therese og Signe 
Maria. 
 

§ Bok og boksalg. Se 
vedlegg 

Ved Hilde, Ane og Brita 
 

§ Web og FB 
oppdateringer /utvikling 

Ved Birgitte og Cecilie  
 

§ Historiefortellingsgruppe 
Ved Jonas, Jan, Ane og Oddvar  

Medlemsarbeid 
Medlemsgruppa skal ha møte rett etter 
styremøte i kveld 

• Bruke mail 
• Vipps 

Julekampanje bok og medlemskap 
Den store innsatsen for flere betalende 
medlemmer  
 
WEB og FaceBook; 
Web Maria og Jan (det tekniske) 
ønsker å bli involvert i 
hjemmesideløsningen Birgitte/Cecilie 
legger ut på hjemmesiden nå enn så 
lenge, men begge er klare på at de 
trenger økt kraft og avløsning her. 
Styret er enige om at vi bør bruke noen 
kr på opplæring i Wordpress via Krible 
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Forslag til vedtak; Informasjon 
om planlagte aktiviteter tas til 
orientering. Gruppene 
forbereder rapport til 
årsberetning  
 

så det blir ordentlig og proft. Støtter å 
lage et webteam. 
 
Nettsiden har fått flere oppdateringer 
siste ukene.  
Styret bør legge ut referat fra 
styremøtene senest 7 dager etter 
styremøtet da dette skaper aktivitet på 
hjemmesiden. 
Å være webansvarlig er et arbeid som 
en må ville og er interessert i å legge 
ned tid på. Det vil kreve økt 
oppdateringstakt- publisering jevnt og 
trutt  - kampanjer 
 
Birgitte og Cecilie ser at historiedelen 
inne på web bør deles i to, tidslinjen og 
en mer arkivbasert historiedel, der 
artikler som Isfjordsangen og Oddvar 
Ulvangs tekst hører hjemme.  
 
Historieinnsamling 
Ane informerte om tekst fra Oddvar 
Ulvang, publisert, og Isfjord angen med 
tekst og noter, foreløpig ikke på web 
enda.  
Gruppa har flere forslag til artikler og 
stoff under produksjon. Mål for -25 
foreslås å være:  
Opptak av foredrag inkl pp-
presentasjon. Eks. ta flere opptak av 
Jonas der han forteller og viser bilder. 
Han sitter på mye kunnskap som er 
nyttig å forevige via opptak. 
 
Jonas har fått en del nye bilder som nå 
gjør at samlingen blir mer og mer 
komplett. Mye av dette kan brukes på 
hjemmesiden. 
Det lages en plan fra gruppa om 
publiseringsdatoer for neste år. 

32/24 Økt synlighet og 
bedre forankring for 
venneforeningens 
arbeid, nyhetsbrev 

 

Et av venneforeningens mål i -24 
økt synlighet og bedre forankring 
for venneforeningens arbeid.  
 
Vi trenger en webredaktør. Vi 
trenger noen som har noen timer 
hver måned hvem kan det 
være? Det må være skikkelig 
engasjement og eierskap til 
oppdateringer på web siden og 
sosiale medier. Birgitte og 
Cecilie er travle!  

Web Signe Maria og Jan (det tekniske) 
ønsker å bli involvert i 
hjemmesideløsningen.  Birgitte/Cecilie 
legger ut på hjemmesiden nå en så 
lenge. Tips, bør bruke noen kr på 
opplæring via Krible så det blir 
ordentlig og proft. Lage et team. 
 
Bør legge ut referat senest 7 dager 
etter styremøtet da dette skaper 
aktivitet på hjemmesiden. 
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Tilbakemeldinger på nyhetsbrev 
sendes på forhånd eller gis i 
møtet 

Dette er et arbeid som en må ville og 
er interessert i å legge ned tid på.  
 
Forslag til nyhetsbrev for nov-24 
godkjent av styret for utsendelse. Hilde 
sender ut.  
 

33/24 Økonomi Status økonomi, inkludert 
utestående fordringer v/ Egil  
 
Fint om vi kan få en kort 
oppdatering/ status fra arbeid 
med støtteordninger på og på 
Svalbard (Signe S og Espen)  
 

Egil informerte om status økonomi, 
inkl. utestående fordringer. Vi kommer 
ikke til å nå budsjett. Det skyldes i 
hovedsak lavere antall betalende 
medlemmer enn forventet og lavere 
salg av bok enn budsjettert.  
 
Privat lån betales tilbake med halve 
beløpet, inkl. renter innen medio des.  
 
Mulig BC vil gi fra seg Longerbyen 
med tanke på boksalg, Birgitte kommer 
tilbake med svar på dette. I så fall står 
BC for salg på hotellet og Isfjord Radio, 
venneforeningen selger til andre i byen  
 

34/24 Planlegging av 
generalforsamling  
 
Forslag til dato; tirsdag 
4.februar? (Alternativt. 
6.februar?) 
 
Sted? 
Forslag til foredragsholder ( ta 
med i STM) 
 
Medlemsarbeid. I år trengs 
behandling av medlemsskap.  
 
Årshjul styremøter 2025 
Torsdag 23. januar 
Torsdag 8. mai 
Torsdag 19. september 
Torsdag 20. november 
 

Styret opplever at det er bra å ha et 
foredrag på GF. Forslag til 
foredragsholder feb-25; Det kom 
forslag om Christian Skottun 
fra Telenor. Brita tar kontakt 
 
Begge foreslåtte datoer, 4. og 6.feb 
passer for styret  
 
Hilde sjekker om det er mulig leie 
Polhøgda for GF. Kontakter leder i 
Norsk Polarklubb Fridtjof Mehlum.  
 
Hilde sjekker andre alternative steder 
også. 
 
Hilde forbereder årsmelding som deles 
for bidrag fra alle arbeidsgrupper.  
 
Foreslåtte styremøtedatoer passer for 
deltakende styremedlemmer og Brita 
sender ut innkallelse til teammøter 
umiddelbart.. 
 
MERK; 19 september rettes til 18. 
Brita har innkalt riktig. 

35/24 Eventuelt  Styret ved Egil ønsker status for 
vedlikehold på stasjonen. Birgitte 
kommer med info  om dette på neste 
styremøte.   



 
 

5 
 

 
 
 
Birgitte informerte om status IR: 
Klargjøring for neste sesong pågår. Ny besetning er på plass. Det ser ut som en fin gjeng med variert 
bakgrunn. 8 stk. Kun én som har vært der før, til gjengjeld i mange sesonger. Teamet gleder seg og er 
supermotiverte til å ta fatt. Denne gangen blir det et voksent lederteam. Og for første gang i nyere tid, en 
kvinnelig kjøkkensjef denne sesongen 
Styret spurte om det var lett å få folk. Det varierer. Denne runden var det en del søkere å velge mellom, og 
det er bra. 
Aggregatene går-stasjonen ligger og venter på sesongstart 
 
Nye eiere vil spisse drift av IR til opplevelser og flere overnattinger pr besøkende. Det vil bli færre 
muligheter til å komme uanmeldt innom kun for mat. 


